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Kövér László úrnak,
az Országgyű lés elnökének

Helyben

Tisztel, Elnök Úr !

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyű lésrő l szóló 2012.
évi )(XXVI . törvény 42 . § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani a
Belügyminisztériumot vezető miniszterhez, mint a tárgyban illetékes minisztérium
vezetőjéhez

„A Kádár-rendszer csökevényei a magyar rend őrségnél élnek tovább?”

címmel .

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom .

Tisztelet Miniszter Úr!

A napokban történt, hogy civil aktivisták tiltakozó megmozdulást szerveztek a Közlekedés i
1‘ylúzeumnál, ahová a rendőrség vonult ki intézkedni . Ennek keretében az egyik demonstrálót a

rendőrség igazoltatta, majd furcsa módon foganatosította el őállítását: mentőautóba tuszkolták
és a Nyírő Gyula Kórház pszchiátriai osztályára szállították . ő Komáromy Gergely, a
Ligetvédők egyik aktivistája, aki a demonstráció résztvev ője volt a helyszínen. A tiltakozás

tartalmáról, módjáról, politikai vagy egyéb vonatkozásáról most irreleváns bárki véleménye, a

lényeg a rendőrség eljárása és hatásköre .

Érthetetlen ugyanis, hogy a rend őr – saját döntése alapján – miért a pszichiátriára, és nem a
kapitányság fogdájára szállította a tüntet& Függetlenül attól, hogy a demonstrálók ellen i
intézkedés jogos volt vagy sem, felháborító ez az utoljára a Kádár-korszak rend őrségét

jellemző , most ismét tapasztalt önkény !

A hatályos rendőrségi törvényi szabályozás alapján ugyanis a rendőr feladata az előállítás
esetében az, hogy az érintettet ,,az illetékes hatóság elé- (a kórház pedig nem hatóság!) állítsa ,
és nem az, hogy – saját megítélése szerint esetlegesen szükséges – kórházi kezelésre szállítsa .

Mirkűezki Ádám
országgyű lési képviselő



Tisztelt Miniszter Úr !

Milyen egészségügyi vagy pszichológiai végzettséggel rendelkezett az intézkedő
rendőr?

Miért nem hívott oda az intézkedő rendőr egy orvost az érintett férfi egészségügyi- ,

mentális állapotának megállapítása okán ?

Milyen jogszabály alapján döntött úgy, hogy nem a rend őrségre, hanem a
pszichiátriára szállíttatja az érintett személyt ?

Számíthat-e a magyar állampolgár a jöv őben arra, hogy a volt szocialista rendsze r
rendőrségéhez hasonlóan most már bárkit a rend őrség helyett a zártosztályra szállíthat
a rendőrség?

Kérem Miniszter Urat, informáljon arról, hogy a fenti eljárást jogszerűnek tartja-e és ha nem ,
mi lesz annak a következménye az intézkedésben résztvev ők számára .

Várom mielőbbi, érdemi válaszát .

Budapest, 2016 . június 30.

Tisztelettel és köszönettel :

Mirkóezki Ádá m
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